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58095 Hagen

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Putsch® shear blades guarantee your troublefree course of production by high quality, secure handling, long lifetime and low costs. By a balanced
share of hard metal tungsten carbide in the metal alloy Putsch® shear blades reach

• a sustainable stability against high temperature exposure and abrasion in the hardened cutting edge area

• a compensation of low tolerance variations in the cuttingand guiding system due to the fl exible, non-hardened clamping surface. Due to their special
metal alloy Putsch® shear blades are

• more resistant against damages during the installing and adjusting

• considerably less sensitive to pollution in the molten glass in comparism to tungsten carbide shear blades.

The precise relief-grind ensures a long contact of the cutting edges with a constant cutting result in a desired, variable adjustable surface of the tension
of the cutting edges.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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